

保險公司條例
(香港法例第 41 章)

申請認可轉讓一般業務公告
(根據第 25D 條的規定)

FEDERAL INSURANCE COMPANY

現公告根據美國印第安納州法律註冊成立的 FEDERAL INSURANCE COMPANY (「本公司」) 已根據《保險公司條例》第 25D 條的規定向香港保險業監督(「保險業監督」) 提出申請認可, 將本公司於 2016 年 3 月 31 日下午 23 時 59 分前(香港時間) 在香港或從香港經營的一般保險業務轉讓(「該項轉讓」) 給在香港註冊成立為有限公司及獲授權在香港或從香港經營有關類別的保險業務的安達保險有限公司 (ACE INSURANCE LIMITED)。

現建議該項轉讓追溯至 2016 年 4 月 1 日上午 00 時 00 分(香港時間) 生效, 惟該項轉讓需經由保險業監督審核及認可, 方能作實。

一份記載有關該項轉讓的詳情及一切與該項轉讓有關的任何保險合約所涉及的已開始或預期將會開始的所有法律程序詳情的報告副本, 現存放在香港灣仔告士打道 39 號夏慤大廈 24 樓 2401 室, 由本公告日期起至 2016 年 5 月 18 日止, 在一般辦公時間內供任何對該項轉讓擁有權益的人士查閱。

當該項轉讓完成時, 本公司將會停止在香港或從香港經營任何種類的保險業務及擬根據《保險公司條例》第 40(1) 條的規定, 向保險業監督提出申請撤銷所獲得經營有關業務的授權。

有關該項轉讓的書面申述, 或任何對其後擬撤銷本公司所獲授權的反對, 可在 2016 年 6 月 18 日或該日前, 送交保險業監督, 地址為香港金鐘道 66 號金鐘道政府合署 21 字樓。

2016 年 4 月 15 日

FEDERAL INSURANCE COMPANY
香港灣仔告士打道 39 號
夏慤大廈 24 樓 2401 室

INSURANCE COMPANIES ORDINANCE
(CAP. 41 OF THE LAWS OF
HONG KONG)

NOTICE OF APPLICATION FOR
APPROVAL OF TRANSFER OF
GENERAL BUSINESS
(Pursuant to Section 25D)

FEDERAL INSURANCE COMPANY

NOTICE IS HEREBY GIVEN that, pursuant to section 25D of the Insurance Companies Ordinance, an application has been made by FEDERAL INSURANCE COMPANY a company incorporated under the laws of the State of Indiana, United States of America (the "Company"), to the Insurance Authority of Hong Kong (the "Insurance Authority") for approval of a proposed transfer (the "Transfer") of the general insurance business carried on by the Company in or from Hong Kong before 23:59 p.m. on 31 March 2016 (Hong Kong time) to ACE INSURANCE LIMITED (安達保險有限公司) a company incorporated with limited liability in Hong Kong and authorised to carry on the relevant classes of insurance business in or from Hong Kong.

Subject to the approval of the Transfer by the Insurance Authority, it is proposed that the Transfer shall take retroactive effect as of 00:00 a.m. on 1 April 2016 (Hong Kong time).

Copies of a report setting out the particulars of the Transfer and of all legal proceedings, begun or in contemplation, relating to any of the policies included in the Transfer are available for inspection by any person having an interest in the Transfer at Unit 2401, 24th Floor, Harcourt House, 39 Gloucester Road, Wanchai, Hong Kong during normal office hours from the date of this notice until 18 May 2016.

Upon completion of the Transfer, the Company will cease to carry on any class of insurance business in or from Hong Kong and apply to the Insurance Authority for withdrawal of its authorisation to carry on such business pursuant to section 40(1) of the Insurance Companies Ordinance.

Written representations concerning the Transfer or any objection to the subsequent withdrawal of the Company's authorisation may be sent to the Insurance Authority at 21st Floor, Queensway Government Offices, 66 Queensway, Hong Kong at any time on or before 18 June 2016.

Dated this 15 April 2016.

FEDERAL INSURANCE COMPANY
Unit 2401, 24th Floor, Harcourt House,
39 Gloucester Road, Wanchai, Hong Kong

保險公司條例
(香港法例第41章)

香港印刷業商會

申請撤銷授權公告
(根據第40(1)條的規定)

現公布自2006年1月1日起，依照香港法例第332章《職工會條例》登記的香港印刷業商會(下稱「本商會」)，已停止在香港或從香港經營任何類別的保險業務。同時，本商會已無任何在香港或從香港所發出或承保的仍然有效的保單或保險合同，及無任何由於在香港或從香港所發出或承保的保單或保險合同而尚未清償的索償或應承擔的其他索償。

本商會現擬根據香港法例第41章《保險公司條例》第40(1)條的規定，撤銷所獲得在香港或從香港經營保險業務的認可，並已向保險業監督提出申請。

任何人士如反對本商會所提出上述擬撤銷所獲的認可，則必須在2016年5月14日或該日前，以書面通知本商會，並將該通知書副本一份送交香港金鐘道66號金鐘道政府合署21樓保險業監督。

2016年4月15日

香港印刷業商會
香港灣仔莊士敦道
四十八至五十號二樓

INSURANCE COMPANIES ORDINANCE
(CAP. 41 OF THE LAWS OF
HONG KONG)

THE HONG KONG PRINTERS
ASSOCIATION

NOTICE OF APPLICATION FOR
APPROVAL OF WITHDRAWAL OF
AUTHORIZATION
(Pursuant to Section 40(1))

NOTICE IS HEREBY GIVEN that The Hong Kong Printers Association ("the Association"), registered under the Trade Unions Ordinance, Chapter 332 of the Laws of Hong Kong, has ceased to carry on any class of insurance business in or from Hong Kong since 1st January 2006 and that the Association has no in-force insurance policies or contracts issued or underwritten in or from Hong Kong and has no outstanding or other claims whatsoever under any insurance policies or contracts issued or underwritten in or from Hong Kong.

The Association now proposes to withdraw its approval to carry on insurance business in or from Hong Kong pursuant to section 40(1) of the Insurance Companies Ordinance, Chapter 41 of the Laws of Hong Kong, and an application for such withdrawal has been made to the Insurance Authority.

Any person having any objection to the above proposed withdrawal of approval should notify the Association in writing, with a copy of the notice to the Insurance Authority whose address is at 21st Floor, Queensway Government Offices, 66 Queensway, Hong Kong on or before 14th May 2016.

Dated this 15th day of April 2016.

The Hong Kong Printers Association
1st Floor, 48-50 Johnston Road,
Hong Kong.

CATHOLIC MISSION OF MACAO
INCORPORATION ORDINANCE
(Chapter 1006)

NOTICE is hereby given that with effect from the 23rd January 2016, Lee Bun Sang Stephen, otherwise known as Bishop Stephen Lee Bun Sang otherwise known as Bishop Stephen Lee, assumed the office of 'The Administrator in Hong Kong of the Catholic Mission of Macao', following the resignation (retirement) of Bishop José Lai.

Dated this 15th day of April 2016

Messrs. WONG, HUI & CO.
*Solicitors for The Administrator in Hong
Kong of the Catholic Mission of Macao*